

Montageanleitung / *Fitting instructions*

Lenkererhöhung B25K (25mm) für KTM Motorräder *Handlebar risers B25K (25mm) for KTM motorcycles*

Lieferumfang / *content of delivery:*

- 2x Lenkererhöhung / *handlebar risers*
- 2x Sechskantschraube M10x60 / *bolt M10x60*
- 1x Allgemeine Betriebserlaubnis / *product certificate*
- 1x Montageanleitung & Montagehinweise / *fitting instructions*



1.

Demontage:

Entfernen Sie die Lenkerbefestigung (untere und obere Lenkerklemmung).
Remove the handlebar clamp (lower and upper part).

2.

Montage / mounting

Lenkererhöhungen auf der Gabelbrücke einsetzen und mit beiliegenden Schrauben durch die untere Lenkerklemmung befestigen. M10 Drehmoment 40-46Nm und mit Loctite® 243™ sichern. Lenker einsetzen, ausrichten und mit originaler oberer Klemmung und den originalen Schrauben nach Fahrzeughandbuch befestigen (20-23Nm).

Insert handlebar risers at top yoke and fix it with containing M10 bolts through the original lower clamp with torque of 40-46Nm and secure it with Loctite® 243™. Insert the handlebar, align it and secure it with the original upper clamp and original bolts according to the vehicle manual (20-23Nm).

3.

Hinweis:

Bitte achten Sie nach erfolgter Montage darauf, dass auch bei voll eingeschlagenem Lenker der Brems- und Kupplungsschlauch, Züge und Kabel weder spannen noch scheuern. Die Bremsleitung kann ggf. mit Adapter (Artikel 27819) verlängert werden.

Advice:

Once the risers are installed, make sure to check when the handlebars are at full steering angle, that there is no tension at the cables and brake line and that none of these rub on other components. The brake line can be extended when needed with adaptor (article code 27819).

